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فدراسیون برای موفقیت پرسپولیس در آسیا با ما همکاری کند

سرمربی پرسپولیس گفت: اطمینان دارم که ایران پس از سرگروه شدن به عنوان تیم اول به جام جهانی 2014 صعود

خواهد کرد.

دنیزلی: مطمئنم ایران به عنوان تیم اول به جام جهانی میرود
سرمربی پرسپولیس گفت: اطمینان دارم که ایران پس از سرگروه شدن به عنوان تیم اول به جام جهانی 2014 صعود خواهد کرد.

به گزارش خبرگزاری فارس، مصطفی دنیزلی پس از تمرین امروز در جمع خبرنگاران در خصوص تساوی مقابل الهلال عربستان در ریاض
اظهار داشت: همانطور که تصور میکردیم بازی بسیار سختی را مقابل الهلال داشتیم، ما میخواستیم شروعی خوب داشته باشیم و
بازی بین دو قدرت گروه به نفع ما تمام شود. دوباره میگویم ما به دنبال این هستیم تا امتیازهای بیرون از خانه راحتتر و بهتر به

دست آوریم تا بتوانیم به هدفمان برسیم.

وی افزود: در خانه الهلال نتوانستیم به سه امتیاز برسیم و به بازیهای آینده فکر میکنیم. ما میدانیم الشباب و الغرافه بازیکنان با
کیفیت و بسیار خوبی دارند و از حالا به فکر رقابت با این دو تیم هستیم.

وقتی تیمهای رقیب را آنالیز میکنیم، تمام تلاش خودم را میکنم تا بهترین فکرها برای صعود پرسپولیس به مرحله بعد انجام دهم.

سرمربی ترکیهای تاکید کرد: به نظرم این یک امتیاز باعث شده که اعتماد به نفس ما بیشتر شود و اکنون در صدر گروه خودمان باشیم.

دنیزلی ادامه داد: در بازی برابر الهلال روی گرفتن امتیاز حساب باز کرده بودیم اما پیشبینی نمیکردیم به یکباره الهلال 10 نفره شود.
این را تبدیل به یک امتیاز برای خودمان کردیم ولی متأسفانه نتوانستیم از آن استفاده خوبی ببریم.

دنیزلی درباره عملکرد ادوکوویچ نیز گفت: دروازه بان ما عملکرد خوبی داشت، اما گلی که خورد بر روی یک بدشانسی بود. روی هم
رفته بچهها خوب بودند.

سرمربی پرسپولیس درباره تعویضهایش نیز گفت: افکارمان را به خوبی در زمین پیاده کردیم؛ در دفاع تیمی بسیار خوب بودیم و نمره
خوبی گرفتیم، اما در استراتژی هجومی به آن چیزهایی که فکر میکردیم نرسیدیم که در زمین پیاده کنیم، اما در آینده جبران خواهیم

کرد.

وی درباره عملکرد شیث رضایی و مهرداد پولادی نیز گفت: از عملکرد همه بازیکنان راضی بودم اما چهار بازیکن به تازگی به ترکیب ما
اضافه شدهاند و واقعاً کار سادهای نداشتند. هماهنگی بین این نفرات سخت بود، اگر چه من از آنها راضی هستم. متأسفانه این چهار
بازیکن را به جز نصرتی در لیگ برتر نداریم و به جای آنها بازیکنان دیگری داریم که جایگزینشان شود. ما در آسیا نیازهایی داشتیم که

با آمدن این 4بازیکن برطرف شد.

وی در جواب سؤال خبرنگار خبرگزاری فارس، که دنیزلی نظم و انضباط را نباخت و کاملاً حرفه ای در پرسپولیس عمل کرده، گفت: راهی
را که ما میرویم نیازمند نظم است، این موردی است که باید آن را رعایت کنیم تا به هدفمان برسیم. من از عملکرد بازیکنانم راجع

برگزاری نظم بسیار راضی هستم.

دنیزلی همچنین در پاسخ گروهبندی ایران و حضور برخی از بازیکنان در تیم ملی که قبلاً شاگر وی بودهاند گفت: تیم ملی ایران
بازیکنان خیلی خوبی دارد و من مطمئن هستم تیم ایران به عنوان تیم سرگروه به مرحله بعدی و جام جهانی میرود.

وی در پاسخ سؤالی که با نداشتن سه چهار بازیکن در بازی مقابل مس میخواهید چه کار کنید نیز گفت: ما بازیکنانی داریم که
جایگزین آنها شوند. در حال حاضر از فدراسیون فوتبال درخواستی داریم که با توجه به بازی با الشباب امارات بازی با نفت ما را فعلا

تعلیق کند و به تاریخ دیگری بیاندازد تا مقابل الشباب در آسیا با قدرتتر ظاهر شویم.

فردا نامهای را مسئولان باشگاه به فدراسیون خواهند زد و اگر موافقت شود ما راحتتر میتوانیم در آسیا به میدان برویم چون نیاز به
زمان داریم، ما نماینده ایران هستیم و به این تصمیم فدراسیون نیاز داریم.
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وی در پایان درباره درگیریاش با علی کریمی نیز گفت: ببینید بین مربی و بازیکن هیچوقت دعوا پیش نمیآید و تمام کارهایی که ما
انجام میدهیم فقط به خاطر پرسپولیس، موفقیتش است.
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